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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-10 
Rijeka,  09.07.2020. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 17. SJEDNICE VMO POTOK 
 

17. sjednica VMO Potok održana je 09.07.2020. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Zoran Frković, predsjednik VMO 
- Marsel Gović, član VMO 
- Emil Viola, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Donošenje prijedloga Programa rada i Financijskog plana za 2021. godinu  
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
             
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.  
 
      Zaključak: 
 

• Vijeće je suglasno s molbom stanara za sadnju stabla na poziciji gdje je nekad raslo. 
Na parkingu zgrade Viktora Cara Emina br 3 ispred trafostanice postojalo je stablo 
lipe koje je za vrijeme ljetnih vrućina svojom krošnjom davalo duboki hlad i štitilo 
stanove, a i parkirane aute od sunca. Potrebno je  napraviti snimku terena Potoka, jer 
je jako puno stabala posječeno u zadnje 2 godine što je dovelo do ekološke 
neravnoteže i povećanja temperature. Također je potrebno zabraniti sječu stabala 
kao i zatražiti sadnju novih tako da Potok opet bude zelen kao što je bio pred 10-tak 
godina. Vijeće se protivi bešćutnom uništavanju zelenih površina za izgradnju 
objekata kojima tamo nije mjesto jer oni nisu u svrsi poboljšanja života građana 
grada Rijeke. Građane će se pozvati da se uključe u ovu akciju u što većem broju, jer 
je snaga u okupljanju i djelovanju. 
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AD 2 

Zaključak: 
 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Program rada za 2021. 

godinu: 
1. Zdravstvo  - mjerenje tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje 
2. Pozdrav ljetu 
3. Doček svetog Nikole 
4. Dan MO 
 

•  Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 2021. 
godinu: 

 
AD 3 
 

• Vijeće je raspravljalo o potrebi povezivanja s lokalnim subjektima i udrugama s 
ciljem realiziranja novih sadržaja i većem učešću zajednice u radu mjesnog odbora.                                                                                  
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
       


